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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 81
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       81ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 16.01.2012
Τόπος: Hilton Hotel, Βασ. Σοφίας 46 Αθήνα, στην αίθουσα Θάλεια 2

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

5. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ

6. ΚΥΡΙΑΚΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ

7. ΜΙΤΜΑΝ ΣΤΕΦΑΝΟΣ (ήταν στην έναρξη και αποχώρησε αμέσως μετά την

τοποθέτηση του – παρ.3.3 παρόντος - για σοβαρούς προσωπικούς λόγους.)

Παρευρέθησαν ο σύμβουλος κ. Σ. Ψωμάς, ο νομικός κ. Ν. Ταβουλάρης και τα μέλη κ. κ.
Π. Γκίκας (Diginet), Η. Μοναχολιάς (Exel), M. Κάλλιος (Tenesol), Χ. Φιλανδός (Refusol),
κ. Κωνσταντινιάς (Suntech), Μ. Σιγάλας (Photovoltaic) και η κα Α. Κεκάτου (Sunlight).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1οΘέμα: Επιστολή παραίτησης κ. Καλυβιώτη και ταμία ΔΣ – διαδικασία,
ενέργειες – εισηγητής Ν. Ταβουλάρης

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση συναντήσεων - εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα

2ο Θέμα: Επικοινωνία - εισήγηση Σ. Καπέλλος

3οΘέμα:΄Ενταση της εξωστρέφειας (κόμματα, πρεσβείες κλπ) - εισήγηση Σ.
Καπέλλος

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Αναθεώρηση καταστατικού – εισηγητής Σ. Καπέλλος
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2ο Θέμα: Πρόγραμμα ενεργειών για το 2012 και πιθανός προϋπολογισμός –
εισηγητής Σ. Καπέλλος

3ο Θέμα: Αρωγά Μέλη- διευκρίνιση επί του καταστατικού –εισηγητής Ν.
Ταβουλάρης

4ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

2. Ενημέρωση για πρόσφατα γεγονότα.

Έγινε ενημέρωση για τη συνάντηση που είχαν οι κ.κ. Ζαχαρίου, Σαρρής και Ψωμάς
με τη σύμβουλο του υπουργού ΠΕΚΑ κα Μαυράκη για το Project Helios. Από τη
συνάντηση προέκυψε ότι το project είναι ακόμα σε φάση “concept” και εκκρεμεί η
υπογραφή MOU με τη γερμανική κυβέρνηση που θα καθορίζει τους βασικούς όρους
συνεργασίας στο έργο. Έχουν επιλεγεί ο οικονομικός και τεχνικός σύμβουλος του
έργου, ενώ πιθανότατα τον Φεβρουάριο θα οργανωθεί κλειστή ημερίδα για το έργο
στην οποία θα κληθεί και ο ΣΕΦ.

Ο κ. Καπέλλος ενημέρωσε ότι, η ετήσια τακτική ΓΣ θα γίνει στο Holiday Inn στην
Αττική Οδό στις 5.3.2012 και εκτός του απολογισμού της χρονιάς που έκλεισε θα
δώσουμε προϋπολογισμό και πλάνο ενεργειών για το 2012 προς έγκριση από το
σώμα.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:
1. Αρ.Πρ.560/19.12.2011 Επιστολή / πρόσκληση για τη συμμετοχή του κ. Ζαχαρίου στις

20 & 21/1/2012 στο 1ο forum του ΣΕΗΕ με θέμα «Επανεκκινώντας την ανάπτυξη,
στρατηγικές επενδύσεις στην πράσινη ενέργεια στην Ελλάδα», ο κ. Ζαχαρίου θα
συμμετάσχει ως συντονιστής πάνελ.

2. Αρ.Πρ.561/05.01.2012 Επιστολή / email από την εταιρία Αφοί Καλυβιώτη για τη
διαγραφή της εταιρίας και του εκπροσώπου της από τον ΣΕΦ.

3. Αρ.Πρ. 562/05.01.2012 Επιστολή/πρόταση από την ΕΛΕΤΑΕΝ να υπογραφεί από
τους φορείς της αγοράς κοινή δήλωση για καμπάνια «Ελεύθερη διακίνηση ενέργειας»,
ο ΣΕΦ αποφάσισε να συνυπογράψει τη δήλωση αυτή.

4. Αρ.Πρ. 563/05.01.2012 Επιστολή / email του κ. Μίτμαν με θέμα «Αλλαγή ταμία –
παραίτηση από τη θέση του ταμία και τη παραμονή του ως αναπληρωτής ταμίας».

Ο κ. Μίτμαν ήταν παρών κατά την έναρξη και αποχώρησε αμέσως μετά την
τοποθέτηση του για σοβαρούς προσωπικούς λόγους.
Κατά την έναρξη του ΔΣ ο κ. Μίτμαν εξήγησε τους λόγους που τον οδήγησαν στην
παραίτηση από την θέση του ταμία:
Η θέση του Ταμία έχει ειδικότερες ευθύνες και απαιτεί την ιδιαίτερα αρμονική
συνεργασία και εμπιστοσύνη με τον Προέδρου του ΔΣ.
Ο κ. Μίτμαν αποδέχθηκε την πρόταση να αναλάβει Ταμίας στο νέο ΔΣ, όταν ο
Πρόεδρος του ΔΣ ήταν εκπρόσωπος της εταιρίας μέλους Heliosphera, σαν ένδειξη
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αναγνώρισης της θέσης της ελληνικής βιομηχανίας στον κλάδο των Φ/Β στην
Ελλάδα.
Επειδή η σχέση αυτή δεν ισχύει πλέον και εν όψη της σύνταξης του νέου
προϋπολογισμού του ΣΕΦ, ο κ. Μίτμαν δεν μπορεί να συμπορευτεί και να στηρίξει με
την δέουσα εμπιστοσύνη έναν Πρόεδρο, του οποίου τα ενδιαφέροντα και τα κίνητρα,
όπως εκφράζονται από την εταιρία που εκπροσωπεί (Ενεργειακή Φάριδος) έχουν
αλλάξει ριζικά.
Για να μην διαταραχθεί η ομαλή λειτουργία του ΣΕΦ με κανέναν τρόπο, ο κ. Μίτμαν
επέλεξε να παραδώσει την θέση του, στον αναπληρωτή Ταμία κ. Χρηστίδη και
προσφέρθηκε να παραμείνει ο ίδιος αναπληρωτής Ταμίας σε περίπτωση κολλήματος
του νέου Ταμία εάν το επιθυμούν και τα υπόλοιπα μέλη του ΔΣ.
Σε ερώτηση του κ.Καπέλλου εάν έχει πρόβλημα με άλλο άτομο από τα μέλη του ΔΣ
για να αναλάβει τη θέση του Προέδρου του ΔΣ, ανέφερε ότι έχει με τα Ελληνικά
Πετρέλαια, αλλά όχι προσωπικά με τον κ.Καπέλλο.
Ο κ.Ζαχαρίου ζήτησε την άποψη των υπόλοιπων μελών του ΔΣ για το εάν
συμμερίζονται την άποψη του κ.Μίτμαν. Όλα τα υπόλοιπα μέλη του ΔΣ
τοποθετήθηκαν, ότι στηρίζουν τον κ. Ζαχαρίου ως πρόεδρο του ΔΣ. Τέλος
συμφωνήθηκε, ότι στο χρόνο που το καταστατικό ορίζει (άρθρ.11) και εφόσον τεθεί
ως θέμα,  μπορεί να εξεταστεί η επανασυγκρότηση του ΔΣ σε σώμα.

5. Αρ.Πρ.564/11.01.2012 Νέα αίτηση εγγραφή της εταιρίας «ΑΕΝΑΟΣ Ενεργειακή» ως
τακτικό μέλος.

6. Αρ.Πρ.565/13.01.2012 Επιστολή από το Υπουργείο ΠΕΚΑ/τμήμα Ευρωπαϊκών
κοινοτήτων με θέμα «Συμμετοχή στο 9ο workshop διεθνούς συνεργασίας για τα Feed
In Tariffs στις 26 & 27 /1/2012».

7. Αρ. Πρ. 566/13.01.2012 Νέα αίτηση εγγραφής της εταιρίας 3DS Διαμαντής
Ι.Διαμαντής ως αρωγό μέλος.

8. Αρ. Πρ.567/16.01.2012 Κοινοποίηση της επιστολής της Exel Group προς τη ΔΕΗ ΑΕ
με θέμα το μνημόνιο συνεργασίας της ΔΕΗ με την εταιρία Silcio, για το θέμα αυτό
ζητήθηκε από το νομικό κ. Ταβουλάρη να δοθεί νομική γνωμοδότηση προκειμένου να
αποφασισθούν τυχόν άλλες ενέργειες από το Σύνδεσμο.

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 500/05.01.2012 Επιστολή στον κ. Καλυβιώτη με θέμα «Δήλωση
παραίτησης και απουσία από τις συνεδριάσεις του ΔΣ».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδρομές μελών
/ διαγραφή μελών για οφειλή συνδρομής.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήμερα 16.01.2012 είναι 35.385,45
€, στην Πειραιώς 75.000 € σε προθεσμιακό λογαριασμό και 5.000 € ανοιχτά
και στην Εθνική 75.000€ σε προθεσμιακό λογαριασμό και 5.000 € ανοιχτά.
΄Ητοι σύνολο ταμείου ΣΕΦ : 195.385, 45 €.
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται ομόφωνα από το ΔΣ
είναι : 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0 €  .
δ. Εισπράξεις από το προηγούμενο Δ.Σ.19.12.11: 1.000 € (1 τακτικό  μέλος).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 0 €
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- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1οΘέμα: Επιστολή παραίτησης κ. Καλυβιώτη και ταμία ΔΣ – διαδικασία,
ενέργειες – εισηγητής Ν. Ταβουλάρης

Ως προς το θέμα της παραίτησης του κ. Καλυβιώτη  έλαβε το λόγο ο κ. Ταβουλάρης
και ανέφερε τα παρακάτω :

1. Το Καταστατικό δεν περιγράφει ακριβή τρόπο υποβολής παραίτησης. Δεν
περιβάλλεται δηλαδή η παραίτηση με συγκεκριμένο τύπο, έγγραφο ή προφορικό,
απευθυντέο προς το ΔΣ ή προς το Σώμα.

Ως μοναδική αναφορά στο ζήτημα αυτό τίθεται η φράση "Σε περίπτωση κένωσης
θέσης μέλους του Διοικητικού Συμβουλίου συνεπεία παραιτήσεως, θανάτου ή
άλλης αιτίας, τα απομένοντα μέλη, εφόσον μπορεί να υπάρξει η απαιτούμενη
απαρτία και πλειοψηφία, αποφασίζουν την αναπλήρωση της κενής θέσης από τα
κατά σειρά εκλεγμένα αναπληρωματικά μέλη, κατά την τελευταία εκλογή του
Διοικητικού Συμβουλίου". Η διατύπωση αυτή, επιβεβαιώνει την παραπάνω
άποψη.

2. Η εκ του αντιθέτου προσέγγιση επιβεβαιώνει επίσης την παραπάνω άποψη:
Στο αρθ. 8 περιγράφεται συγκεκριμένος τρόπος αποχώρησης μέλους από την
εταιρία: "Κάθε εταίρος - μέλος έχει το δικαίωμα να αποχωρήσει και να διαγραφεί
από το Μητρώο των μελών, μετά από έγγραφη δήλωσή του προς το Δ.Σ. του
Συνδέσμου."
Συνεπώς, κατά τη σύνταξη του Καταστατικού τα μέλη της εταιρίας περιέβαλαν
με συγκεκριμένο τύπο την παραίτηση μέλους από την εταιρία (έγγραφος τύπος
απευθυντέος προς το ΔΣ), ενώ, αντίθετα, η παραίτηση από το ΔΣ δεν
περιγράφηκε με σαφήνεια.

3. Ο συνήθης τρόπος παραίτησης από την ιδιότητα μέλους του ΔΣ είναι η έγγραφη
παραίτηση με υπογεγραμμένη επιστολή που απευθύνεται προς το "όργανο ΔΣ".

4. Ο κ. Καλυβιώτης με την ιδιότητά του ως μέλος του ΔΣ δήλωσε προφορικά την
παραίτησή του κατά την τελευταία έκτακτη Γενική Συνέλευση και τόνισε τη
ρητή επιθυμία του η δήλωσή του αυτή να καταχωρηθεί στα πρακτικά, όπερ και
εγένετο. Η δήλωση αυτή εκφράζει την πραγματική του βούληση που είναι η μη
συμμετοχή του στο όργανο διοίκησης της αστικής εταιρίας.
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5. Από το συνδυασμό των ανωτέρω, κυρίως των 1 και 4 δηλαδή από την προφορική
παραίτηση ενώπιον του ανώτερου οργάνου της Αστικής Εταιρίας σε συνδυασμό
με την ανυπαρξία στενής διατύπωσης που να προβλέπει συγκεκριμένο τύπο
παραίτησης στο Καταστατικό, συνάγεται ότι το Συμβούλιο σας πρέπει να
αποδεχτεί την παραίτηση του κ. Καλυβιώτη.
Τούτο δε ισχύει, ακόμη και αν θεωρηθεί ότι απαιτείται τύπος για την παραίτηση,
καθώς μόνη η καταχώριση της παραίτησης στα πρακτικά της γενικής
συνέλευσης πληροί την συγκεκριμένη προϋπόθεση.

6. Η από 05.01.2012 ηλεκτρονική επιστολή παραίτησης που τέθηκε υπόψη σας από
τον ίδιο τον κ. Καλυβιώτη, επιβεβαιώνει τα ανωτέρω.

Ομόφωνα μετά από την εισήγηση του κ. Ταβουλάρη τα μέλη του ΔΣ προχώρησαν
στην αντικατάσταση του αποχωρήσαντος μέλους με το πρώτο αναπληρωματικό
μέλος του ΔΣ, όπως προέκυψε κατά την εκλογική διαδικασία της 9ης Μαϊου 2011, κ.
Κυριακίδη Δημήτρη.

΄Οσον αφορά το θέμα παραίτησης από ταμίας του κ. Μίτμαν και την εναλλαγή
θέσης με τον αναπληρωτή ταμία  κ. Χρηστίδη, ο κ. Ταβουλάρης είπε:

Η εναλλαγή ιδιοτήτων μεταξύ ταμία και αναπληρωτή ταμία, εφόσον και τα δύο μέλη
συμφωνούν, είναι εφικτή. Στο σημείο αυτό, ομόφωνα το ΔΣ απεφάνθη όπως τη
θέση του ταμία καταλάβει ο κ. Χριστίδης και τη θέση του αναπληρωτή ταμία ο κ.
Μίτμαν, ώστε πλέον η συγκρότηση του ΔΣ να έχει ως ακολούθως:

1.  Ζαχαρίου Αλέξανδρος, Πρόεδρος
2.  Σαρρής Παναγιώτης, Αντιπρόεδρος
3.  Καπέλλος Σωτήρης, Γραμματέας
4. Χρηστίδης Χάρης, Ταμίας
5.  Σακκάς Θανάσης, Αναπληρωτής Γραμματέας
5.  Μίτμαν Στέφανος, Αναπληρωτής Ταμίας
7.  Κυριακίδης Δημήτριος, μέλος

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση συναντήσεων - εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα

Ο κ. Ζαχαρίου ενημέρωσε για τη συνάντηση, που πραγματοποιήθηκε την
Παρασκευή 13/1 με τον Υπουργό ΠΕΚΑ κ. Παπακωνσταντίνου και το Γ.Γ. του
Υπουργείου κ. Μαθιουδάκη, κατά την οποία συζητήθηκε ξανά το σύστημα
εγγυημένων τιμών για τις ΑΠΕ.
Στη συνάντηση συμμετείχαν οι φορείς ΕΛΕΤΑΕΝ, ΣΕΦ, ΣΠΕΦ, ΠΑΣΥΦ, ΣΕΒΦΩ,
ΣΕΦΕ, ΚΑΠΕ, ΔΕΗ, ΔΕΗ Ανανεώσιμες, ΕΒΙΚΕΝ, ΕΣΜΥΕ, Οικολόγοι Πράσινοι,
ΡΑΕ, ΔΕΣΜΗΕ, Greenpeace και ΕΣΗΑΠΕ.
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Το Υπουργείο θα επεξεργαστεί τα σχόλια που έγιναν κατά τη συνάντηση καθώς κι
ό,τι άλλο συμπληρωματικό υλικό δοθεί για να καταλήξει στην τελική απόφαση, που
θα πρέπει να εκδοθεί την τελευταία εβδομάδα του Ιανουαρίου και να εφαρμοστεί
από 1η Φεβρουαρίου.
Το ΥΠΕΚΑ φαίνεται να κινείται στο πλαίσιο και τη λογική της πρότασης που
υπέβαλλε τον περασμένο Οκτώβριο ο ΣΕΦ, παραμένουν ωστόσο ακόμα αντικείμενο
διαπραγμάτευσης τα επίπεδα των μεταβολών.
Η τοποθέτηση του ΣΕΦ κατά τη συνάντηση ήταν η ακόλουθη:

1. Τα 2 GWp περίπου που έχουν κλειδώσει τιμή στο ΔΕΣΜΗΕ δε θα πρέπει να
ανησυχούν. Στο τέλος του 2010 υπήρχαν αντίστοιχα περί τα 1000 MWp με
σύμβαση από τα οποία υλοποιήθηκαν περίπου τα 250-300 MWp εντός του
2011. Το 2012 οι συνθήκες χρηματοδότησης αναμένονται πολύ χειρότερες και
η εκτίμηση του ΣΕΦ είναι ότι ούτε το 20% των υπογεγραμμένων δε θα
πραγματοποιηθεί. Οι συμβάσεις στα 0,39 €/kWh λήγουν τον Ιούνιο toy 2012
και μέχρι το Μάρτιο το πιθανότερο είναι να μη χρηματοδοτηθεί τίποτα.
Επομένως αυτά τα έργα δεν θα γίνουν στην πλειονότητά τους. Οι συμβάσεις
στα 0,37 €/kWh λήγουν στο τέλος του έτους κι αυτά επίσης θα έχουν στενά
περιθώρια χρηματοδότησης και υλοποίησης. Η επιβάρυνση του ΔΕΣΜΗΕ δε
θα είναι μεγάλη από αυτές τις συμβάσεις και τα περισσότερα έργα θα γίνουν
αργότερα με πολύ χαμηλότερες ταρίφες. Στόχος του ΣΕΦ δεν είναι να
επιβαρύνουν τα φωτοβολταϊκά υπέρμετρα το ΔΕΣΜΗΕ ή τους καταναλωτές
αλλά ενδιαφέρει περισσότερο από οτιδήποτε άλλο η βιωσιμότητα του
συστήματος εγγυημένων τιμών.

2. Σε σύγκριση με τις άλλες χώρες, πράγματι έχουμε από τις ψηλότερες ταρίφες
στην Ευρώπη, όπως αναφέρθηκε, ειδικά αν συνυπολογίσουμε τα επίπεδα
ηλιοφάνειας. Όμως, το κόστος χρηματοδότησης είναι πολλαπλάσιο (ξεπερνάει
συχνά το 10% - όταν είναι διαθέσιμο σε σχέση με 3-4% π.χ. στη Γερμανία) ενώ
ο μεγάλος χρόνος, που απαιτείται για την υλοποίηση των έργων (χρόνια αντί
για μήνες) σε συνδυασμό με την αβεβαιότητα στη χώρα, δημιουργούν την
ανάγκη σημαντικά ισχυρότερων κινήτρων για οποιαδήποτε επένδυση. Δε θα
πρέπει να πληγεί ο μοναδικός κλάδος, που αυτή τη στιγμή δημιουργεί ακόμη
θέσεις εργασίας (7000 άμεσες και 15000 έμμεσες) και αποτελεί μια από τις
ελάχιστες οικονομικές δραστηριότητες της χώρας σήμερα.

3. Όσον αφορά τους στόχους για το 2020, αναφέρθηκε ότι τα φωτοβολταϊκά
έχουν τη δυνατότητα να τους πιάσουν, ακόμα και να τους υπερβούν.
Αναφέρθηκε από τον Πρόεδρο της ΔΕΗ κ. Ζερβό και άλλους, ότι τα αιολικά
έχουν μικρή πιθανότητα να πιάσουν τους δικούς τους στόχους. Υπό αυτό το
πρίσμα θα πρέπει να δούμε μια αύξηση των στόχων για τα φωτοβολταϊκά αφού
και η μελέτη της ΔΕΗ αναφέρει ότι τα δίκτυα έχουν ήδη τη δυνατότητα να
απορροφήσουν πολύ μεγαλύτερη ισχύ ενώ με τη σταδιακή απομείωση των
εγγυημένων τιμών μετά από λίγα χρόνια η οικονομική επιβάρυνση θα είναι
πολύ μικρότερη. Εξάλλου υπάρχουν διάφορες μελέτες που αποδεικνύουν ότι το
κόστος της συμβατικής ενέργειας θα είναι πολύ μεγαλύτερο από το κόστος
ενίσχυσης των ΑΠΕ αν δεν αναπτυχθούν.

4. Για τη μείωση της εγγυημένης τιμής, ο σύνδεσμος έχει υποβάλει συγκεκριμένη
πρόταση. Μεγαλύτερες μειώσεις δε μπορεί να αντέξει σήμερα η αγορά.
Ρυθμιστής της αγοράς αυτή τη στιγμή είναι η χρηματοδότηση κι όχι η ταρίφα.
Ακόμα και διπλασιασμός της ταρίφας δε θα προκαλούσε περισσότερες
εγκαταστάσεις. Είναι σημαντικό για τη βιωσιμότητα και ενίσχυση του κλίματος
εμπιστοσύνης να μη γίνουν μεγάλες μειώσεις.
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Ο κ. Σαρρής τόνισε ότι, το σημαντικότερο ήταν, ότι η όλη συζήτηση του
Υπουργείου κινήθηκε στη λογική των προτάσεων του ΣΕΦ και υπάρχει πεδίο
διαπραγμάτευσης σε ότι αφορά τα επίπεδα των εγγυημένων τιμών.

2ο Θέμα: Επικοινωνία - εισήγηση Σ. Καπέλλος

Μετά τις παρατηρήσεις των μελών, σχετικά, με τις συναντήσεις με τους
δημοσιογράφους αποφασίστηκε να επανεξετασθεί η συνεργασία μας με την εταιρία
επικοινωνίας και να δούμε και κάποιες ακόμα που θα προτείνουν μέλη του ΔΣ. Ο κ.
Καπέλλος επισήμανε ότι, ελλείψει συγκεκριμένου budget για ενέργειες επικοινωνίας
η κριτική για την εταιρία που συνεργαζόμαστε δεν μπορεί να είναι αντικειμενική,
παρόλα αυτά συμφωνήθηκε η επαναδιαπραγμάτευση αλλά με συγκεκριμένο
διαθέσιμο κονδύλι για ενέργειες επικοινωνίας.

3οΘέμα:΄Ενταση της εξωστρέφειας (κόμματα, πρεσβείες κλπ) - εισήγηση Σ.
Καπέλλος

Εκκρεμεί η συνάντηση με το κ. Μουσουρούλη της ΝΔ, και εκπροσώπους για θέματα
ενέργειας-περιβάλλοντος από τα άλλα κόμματα, την οποία θα ξαναζητήσουμε
άμεσα.

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: Αναθεώρηση καταστατικού – εισηγητής Σ. Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος, ενημέρωσε ότι, σε συνεννόηση με τον κ. Ταβουλάρη θα εντοπιστούν
τα σημεία του καταστατικού τα οποία κατά την εφαρμογή του έχουν δημιουργήσει
θέματα στη λειτουργία του συνδέσμου. Αφού δε, αποσταλούν και εγκριθούν από το
ΔΣ – μαζί και με παρατηρήσεις ή άλλα θέματα που θα θίξουν τα υπόλοιπα μέλη του
ΔΣ – θα σταλεί το συμφωνηθέν κείμενο στη ΓΣ προκειμένου να εγκριθεί με τη
πρώτη ΓΣ που θα προκύψει αμέσως μετά την αποστολή του (στόχος τίθεται η
σχετική ΓΣ να γίνει μέχρι το καλοκαίρι). Ο κ. Ταβουλάρης έως το επόμενο ΔΣ θα
στείλει κάποιες πρώτες παρατηρήσεις/προτάσεις για συζήτηση.

2οΘέμα: Πρόγραμμα ενεργειών για το 2012 και πιθανός προϋπολογισμός –
εισηγητής Σ. Καπέλλος

Ο κ. Καπέλλος πρότεινε να γίνουν μέσα στο 2012 επιπλέον ενέργειες βελτίωσης του
image του Συνδέσμου. Επίσης συζητήθηκε να γίνει μία επιθετική επικοινωνία /
καμπάνια για τα φωτοβολταϊκά και πιθανόν μία ημερίδα η οποία έχει προταθεί και
από μέλη στις ομάδες διαβούλευσης.  Συμφωνήθηκε, ο κ. Καπέλλος να προτείνει και
να εγκριθεί στο προϋπολογισμό του 2012 κονδύλι που θα αφορά το επικοινωνιακό
πλάνο μας. Ο κ. Σαρρής τόνισε ότι θα πρέπει γίνει λεπτομερής προϋπολογισμός και
πλάνο ενεργειών για όλες τις δραστηριότητες του 2012 πράγμα που συμφωνήθηκε
ομόφωνα.

3οΘέμα: Αρωγά Μέλη - διευκρίνιση επί του καταστατικού –εισηγητής Ν.
Ταβουλάρης
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Επί του θέματος αυτού, προηγήθηκε σχετική εισήγηση του μέλους του ΔΣ κ.
Χρηστίδη ο οποίος τόνισε την πρακτική που παρατηρείται στις αιτήσεις νέων μελών,
σύμφωνα με την οποία εταιρίες οι οποίες πληρούν τις προϋποθέσεις του τακτικού
μέλους, αιτούνται να ενταχθούν στην Αστική Εταιρία ως αρωγά μέλη, μειώνοντας
με τον τρόπο αυτό την ευρύτητα της συμμετοχής τους στη λήψη αποφάσεων και το
κύρος της Εταιρίας, ενώ παράλληλα εκμεταλλεύονται το πλεονέκτημα κύρους που
προσδίδει η ιδιότητα έστω και του αρωγού μέλους.
Ερωτηθείς για το ζήτημα αυτό ο κ. Ταβουλάρης  ανέφερε τα εξής
Σύμφωνα με το Άρθρο 32 του Καταστατικού (Εταίροι- Μέλη- Δικαιώματα-
Υποχρεώσεις) ,
« Δικαίωμα να γίνουν εταίροι-μέλη της εταιρίας έχουν νομικά ή φυσικά πρόσωπα που
λειτουργούν νόμιμα με έδρα εντός της ελληνικής επικρατείας, των οποίων ο σκοπός
ταυτίζεται με τους σκοπούς της εταιρίας και αποτελούνται από δύο κατηγορίες:
α) Τακτικά μέλη
β) Αρωγά μέλη
Ειδικότερα:
α) Τακτικά μέλη γίνονται νομικά πρόσωπα, τα οποία έχουν έδρα στην ελληνική
επικράτεια και σκοπός των δραστηριοτήτων τους είναι η παραγωγή, εμπορία
εξοπλισμού φωτοβολταϊκών, κατασκευή και συντήρηση φωτοβολταϊκών συστημάτων.
Τα τακτικά μέλη έχουν το δικαίωμα του εκλέγειν και εκλέγεσθαι.
β) Αρωγά μέλη φυσικά ή νομικά πρόσωπα με έδρα την ελληνική επικράτεια και των
οποίων ο σκοπός συναρτάται με τους Σκοπούς του ΣΕΦ
Τα αρωγά μέλη ΔΕΝ έχουν το δικαίωμα του εκλέγειν και εκλέγεσθαι, αλλά έχουν το
δικαίωμα του παρευρίσκεσθαι και να εκφράζουν τις απόψεις τους στις Γενικές
Συνελεύσεις. Το ενδιαφερόμενο υποψήφιο μέλος υποβάλει σχετική έγγραφη αίτηση
προς το Διοικητικό Συμβούλιο (Δ.Σ.) της εταιρίας, την οποία το Δ.Σ. φέρει προς λήψη
απόφασης στη Γενική Συνέλευση των εταίρων-μελών και η οποία αποφασίζει…»

Από τη σαφή διατύπωση του Καταστατικού προκύπτει ότι το ΔΣ έχει αρμοδιότητα
να ελέγξει την αίτηση του υποψήφιου προς ένταξη μέλους, τόσο ως προς τις τυπικές
προϋποθέσεις, όσο και ως προς τις συγκεκριμένες προϋποθέσεις ένταξης ως
τακτικού είτε ως αρωγού. Με την κρίση του αυτή, το ΔΣ θα διαπιστώσει καταρχήν
εάν το προς ένταξη μέλος πληροί τις προϋποθέσεις του τακτικού μέλους και στη
συνέχεια, ΕΦΟΣΟΝ ΔΕΝ ΤΙΣ ΠΛΗΡΟΙ, θα διαπιστώσει εάν δύναται να ενταχθεί ως
αρωγό. Η παραπάνω σκέψη εδράζεται αφενός στο πνεύμα του Καταστατικού και τη
βούληση των μερών, κατά τη σύνταξή του, διαδικασία στην οποία συνέδραμα
προσωπικά, αφετέρου, στο αυτονόητο γεγονός ότι  τα τακτικά μέλη μίας Αστικής
Εταιρίας είναι αυτά που διαδραματίζουν ενεργό ρόλο σε αυτήν. Αντίθετη άποψη δεν
μπορεί να υποστηριχθεί, δοθέντος ότι θα οδηγούσε στο παράλογο αποτέλεσμα, να
υπάρξουν στο μέλλον περισσότερα αρωγά μέλη από τακτικά, ειδικά αν υπολογίσει
κανείς και τη διαφορά κόστους μεταξύ των δύο αυτών ιδιοτήτων, που τέθηκε υπόψη
μου.
Εν προκειμένω, δηλαδή, υπερισχύει το συμφέρον της Αστικής Εταιρίας από το
δικαίωμα αυτοπροσδιορισμού του υποψήφιου προς ένταξη μέλους.
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Η παραπάνω σκέψη ισχύει μόνο για τα νομικά πρόσωπα, δοθέντος ότι στο φυσικό
πρόσωπο δίνεται από το Καταστατικό η δυνατότητα, εφόσον το επιθυμεί, να
ενταχθεί άκριτα ως αρωγό μέλος.
Συνεπώς, το Συμβούλιό Σας, δύναται να αποφασίζει με το ανωτέρω αναφερόμενο
κριτήριο.

4ο Θέμα:  Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών, εισήγηση Χ. Χρηστίδης

Ο κ. Χρηστίδης, έκανε εισήγηση για τα νέα μέλη που έχουν αιτηθεί  να εγγραφούν
στον ΣΕΦ.

Το μέλος το οποίο πήρε θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ είναι η εταιρία :
1. ΑΕΝΑΟΣ ενεργειακή, τακτικό μέλος

Η παραπάνω αίτηση προωθείται δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου μαζί με το
παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα μέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενημέρωσή
τους, αποδοχή και έγκριση, με περιθώριο 10 ημερών να εκφράσουν την όποια
αντίρρησή τους. Όπως ισχύει, η παρέλευση άπρακτης της προθεσμίας αυτής
συνεπάγεται την αποδοχή της εγγραφής της.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση  του Δ.Σ., θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 6 Φεβρουαρίου
2012 και ώρα 17:30 στα γραφεία του συνδέσμου Λ.Βουλιαγμένης 224 & Αγ.Δημητρίου,
Αγ.Δημήτριο, στο 2ο όροφο.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ, 16.01.2012

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Μίτμαν Στέφανος

Μέλος Κυριακίδης Δημήτρης


